
PREMIUMFLOOR GmbH has expanded its product range with the Piggy Bowl
antibacterial piglet trough made of high-quality polypropylene copolymer
(length 30 cm x width 18 cm).

After the supply with water or milk replacer in the first days, the piglets can also be
accustomed to prestarter or roughage at an early stage. The conventional piglet
trough can be replaced by the new antibacterial piglet trough.

Easy and quick installation. High load-bearing capacity and long service life. Meets
the highest hygiene requirements through the use of antibacterial additives.
Over 99.87% germ reduction of MRSA (Staphyloccocus Aureus) and E.Coli cultures.
Made in Germany.

Antibacterial piglet trough Piggy Bowl

NEW



PREMIUMFLOOR GmbH hat seine Produktpalette mit dem antibakteriellen
Ferkeltrog Piggy Bowl aus hochwertigem Kunststoff Polypropylen Copolymer
erweitert (Länge 30 cm x Breite 18 cm).

Nach der Versorgung mit Wasser oder Milchaustauscher in den ersten Tagen,
können die Ferkel auch frühzeitig an Prestarter- bzw. Raufutter gewöhnt werden.
Der herkömmliche Ferkeltrog lässt sich durch den neuen antibakteriellen Ferkeltrog
ersetzen.

Einfache und schnelle Montage. Hohe Belastbarkeit und Lebensdauer. Erfüllt
höchste Hygieneanforderungen durch den Einsatz von antibakteriellen Additiven.
Über 99,87% Keimreduktion von MRSA (Staphyloccocus Aureus) und
E.Coli Kulturen. Made in Germany.

Antibakterieller Ferkeltrog Piggy Bowl

NEU


